
 

 

Verslag College van Bestuur 

Datum 19-09-2023 

Tijd 10:30 - 11:30 

Locatie WBH 01A17 

Aanwezig: Jopie Nooren (voorzitter), Hanneke Reuling, Geleyn Meijer, Jolieke 

Timmermans, Nataša Krivokuća, Annemiek Huisman (secretaris) 

 

   

1 

 

 Opening 

Nooren opent de vergadering en geeft aan het bij de mededelingen te 

willen hebben over de onderwijsregio’s. 

 

2 

 

 Verslag collegevergadering + actielijst 

Het verslag van de CvB-vergadering van 5 september 2023 is akkoord 

met enkele aanpassingen. De actielijst wordt volgende vergadering 

besproken. 

 

3 

 

 Besluiten 

 

3.1 

 

 Allocatie financiële middelen versterken medezeggenschap 2022 - 2025 

Het College van Bestuur besluit de OCW middelen (170k in 2022, 175k 

2023, 180k in 2024 en 150k in 2025) in te zetten voor de voorgestelde 

projecten versterking medezeggenschap, conform de voorgestelde 

begroting in de geactualiseerde startnotitie: 

1. visie ontwikkeling medezeggenschap;  

2. pilot centraliseren ondersteuning; 

3. onderzoek uitbreiding facilitering; 

4. professionalisering; 

5. verkiezing en zichtbaarheid. 

 

Het college constateert dat de aangepaste versie van het plan nu samen 

met de medezeggenschap is vormgegeven, maar dat deze samenwerking 

nog onvoldoende uit de tekst blijkt. Het college besluit de startnotitie 

hierop aan te laten passen en geeft Nooren het mandaat voor de 

vaststelling.  
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Verder geeft Nooren aan dat er nog een voorstel komt het 

faciliteringsreglement aan te passen om de doelstellingen van de 

startnotitie mogelijk te maken. De middelen voor de uitvoer maken 

onderdeel van het project versterken medezeggenschap.  

 

3.2 

 

 Verzoek tot naamswijziging van het CoE Urban Governance and Social 

Innovation 

Het College van Bestuur besluit in te stemmen met de voorgestelde 

naamswijziging van het 'CoE Urban Governance & Social Innovation' in 

'CoE Rechtvaardige stad (CoE Just City)' per 16 november 2023. Daarbij 

besluit het college deze wijziging ter kennisname aan het CBO te sturen. 

 

Het college ondersteunt de mooie ontwikkeling van het Center of 

Expertise en deze naamswijziging is een reflectie van die inhoudelijke 

ontwikkeling. Verder concludeert het college dat het in dit stadium nog 

niet mogelijk is om een eenduidige naamgeving voor alle Centers of 

Expertise te hanteren. De stafafdeling Communicatie neemt deze vraag 

mee als onderdeel van het traject positionering. 

 

3.4 

 

 Businesscase Master Applied Quantum Technology 

Het College van Bestuur onderschrijft het inhoudelijke voorstel, maar 

constateert dat uit het voorstel niet blijkt of de aangedragen 

aandachtspunten worden onderschreven door de faculteit. Het College 

van Bestuur houdt daarom het voorstel aan en geeft de opdracht om de 

Nota Besluitvorming te wijzigen tot een integraal voorstel van faculteit en 

bestuursstaf. Daarbij geeft het college in overweging dat het voorstel 

ingebracht wordt door de decaan, omdat de master onder haar 

verantwoordelijkheid wordt ontwikkeld. 

 

Verder constateert het college dat de deelraad van de faculteit Techniek 

relevante vragen heeft gesteld, maar dat uit het voorstel niet blijkt hoe 

hierop is geantwoord. Het verzoek is dit ook in het aangepaste voorstel te 

expliciteren.  (ACTIE) 

 

3.5 

 

 Definitieve opdracht aan FDMCI inzake herstel sociale veiligheid AMFI 

Het College van Bestuur besluit de Opdracht Herstel sociale veiligheid 

AMFI met enkele kleine tekstuele aanpassingen vast te stellen. 

 

3.6 

 

 Definitieve opdracht aan FDMCI inzake studiebelasting CO+CB 

Het College van Bestuur besluit de Opdracht Studiebelasting opleidingen 

Communicatie en Creative Business vast te stellen. 
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3.7 

 

 Procedure en profiel werving studentassessor 

Het College van Bestuur neemt het voorgenomen besluit om de 

vacaturetekst voor de werving van de studentassessor 2024 met enkele 

kleine tekstuele aanpassingen vast te stellen. Vervolgens besluit het 

college om: 

2. de CMR te vragen voor advies op het profiel zoals opgenomen in de 

vacaturetekst; 

3. de CMR te vragen twee leden CMR voor te dragen voor de BAC; 

4. de RvT te vragen een lid voor te dragen voor de BAC. 

 

Aanvullend bespreekt het college de wens om de functie van 

studentassessor naast FDMCI ook bij andere faculteiten te introduceren. 

Timmermans geeft aan dat ze in dit traject samenwerkt met de 

studentassessor van FDMCI en samen onder andere een podcast gaan 

opnemen. Het college concludeert dat het traject om de functie van 

studentassessor breder uit te rollen én de gelijktijdige werving van een 

studentassessor voor het CvB en bij FDMCI goede afstemming vraagt.  

 

4 

 

 Bespreken 

 

4.1 

 

 Verduurzaming buurtcampussen 

Het College van Bestuur besluit: 

- de penvoerend decaan de opdracht te geven om de uitvoering van de 

verduurzaming in gang te zetten volgens dit voorstel; 

- met betrekking tot de indirecte kosten van de Buurtcampussen te 

besluiten tot 1) het ontdubbelen van de huisvestingskosten in de 

indirecte kosten en 2) de overige indirecte kosten conform de huidige 

systematiek in stand te houden; 

- met betrekking tot de jaarlijkse bijdrage aan de Buurtcampussen uit de 

HvA-begroting te besluiten om 1) conform scenario 4 een bedrag van 

1.047.787,- te reserveren in de Kaderbrief 2024, 2) de penvoerend 

decaan de opdracht te geven om, in samenspraak met de faculteiten, een 

inhoudelijk jaarplan op te stellen voor 2024, 3) dit plan ter akkoord in te 

brengen in het CBO om vervolgens 4) definitief te besluiten over de 

financiering van de Buurtcampussen, gehoord het besluit van het CBO op 

het inhoudelijke jaarplan. 
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5 

 

 Mededelingen 

• Nooren geeft een update over het extern advies inzake de pilot 

CO+CB. We hebben een concept van het externe advies ontvangen 

(zie bijlage). Met de adviseur vindt nog afstemming plaats over 

enkele openstaande vragen voor het advies definitief gemaakt kan 

worden Dit wordt verwacht voor het einde van september. We 

bereiden ons nu voor op de vervolgstappen. Voorstel is om te de-

escaleren en vooral met de medezeggenschap te bespreken hoe 

we in het vervolg met pilots omgaan. 

• Meijer laat weten dat de HvA per 1 augustus als eerste 

Nederlandse hogeschool het Coalition for Advancing Research 

Assessment (CoARA) agreement mede heeft ondertekend. Het 

nieuwsbericht is te vinden op de HvA.nl en amsterdamuas.com. 

Hiervoor heeft de HvA al eerste stappen gezet, ook in nauw 

overleg met UAS4Europe (waar de VH lid van is) die tevens het 

CoARA agreement ondertekend hebben. Eén van de werkgroepen 

zal zich specifiek richten op research assessment van 

praktijkgericht onderzoek: methodoloog bij FG Gerben ter Riet 

heeft interesse getoond om namens de HvA of namens 

UAS4Europe deel te nemen aan deze werkgroep. 

• Het CvB heeft kennisgenomen van de benoeming van Leon van de 

Zande met ingang van 23 oktober a.s. benoemd tot Secretaris van 

de Universiteit van Amsterdam. 

• Op 6 september hebben Nooren en Reuling kennisgemaakt met 

het bestuur van ASVA (studentenvakbond voor Amsterdamse 

studenten). 

• Op 6 september heeft Nooren samen met wethouder Moorman 

het lerarencafé geopend in Pakhuis de Zwijger. Deze gelegenheid 

stond in het teken van: de start van het nieuwe schooljaar, de 

lancering Lerarenagenda 2023-2027 en het was een 

oriëntatiemoment voor zij-stromers. 

• Het CBO van 7 september was een jaarplansessie waarin is 

gesproken over sturingsvragen en dilemma's. 

• Op 7 september heeft Nooren samen met student Yinna van der 

Vliet op feestelijke wijze het Beeldlab in het Benno Premselahuis 

geopend. Er zijn 2 tv-studio’s en een audioruimte geopend. 

Studenten en medewerkers kunnen hier podcasts opnemen, 

talkshows en nieuwsprogramma’s maken, en met de nieuwste 

technologie beeld en audio combineren. De ruimtes zijn 

beschikbaar voor beschikbaar voor alle studenten en 

medewerkers van de HvA. 
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• Op 8 september heeft Nooren deelgenomen aan de 

bestuursvergadering van de Vereniging Hogescholen. Gesproken 

is onder andere over de portefeuilleverdeling van het bestuur, 

instroom internationale studenten, het sectorplan voor de hogere 

sociale studies (HSS), Evaluatie Verenigingskader Centres of 

Expertise en Groen onderwijs i.v.m. middelen bestuursakkoord 

tekortsectoren. 

• Op 8 september heeft Meijer deelgenomen aan een gesprek in de 

Ambstwoning van Femke Halsema in het kader van Amsterdam 

750. Op de bijeenkomst is gesproken over een nog te organiseren 

evenement: Toekomst Tiendaagse. Anne van der Eijnden, 

ambitiecoördinator van Impact met partners in de staf, is namens 

de HvA onderdeel van de voorbereidingsgroep. 

• Op 11 september heeft Nooren namens deelgenomen aan de 

stuurgroepvergadering Integrale Veiligheid - Hoger Onderwijs 

waar is gesproken over: vervolg IV-HO en de aanpak van de 

monitor Sociale Veiligheid. 

• Op 11 september heeft Meijer deelgenomen aan een vergadering 

van het Amsterdam Institute of Sport Science waarvan de HvA een 

partner is. Er is gesproken over: ontwikkelingen en visie van AISS, 

het versterken van de samenwerking, kansen die de partners zien. 

• Op 12 september heeft Nooren deelgenomen aan het lokaal 

overleg met de vakbonden. De bonden zijn akkoord gegaan met 

de reorganisatie van het Ventre centre en de bestedingsdoelen 

van de DAM-gelden voor 2024 (zie bijlage). 

• Op 12 september zijn Nooren en Reuling aanwezig geweest bij de 

borrel van de CMR. De borrel was ter ere van het nieuwe Dagelijks 

Bestuur van de CMR. 

• Op 12 september heeft Meijer het welkomstwoord verzorgd voor 

de lectorale rede van Anne Eskes. De rede ging over het belang 

van patiënt- en familieparticipatie in de klinische zorg. 

• Op 13 september heeft Nooren een overleg gevoerd met de 

Amsterdamse hogescholen over de waardepropositie van de R6 en 

betekenis hiervan voor de Amsterdamse hogescholen. 

• Op 13 september heeft Meijer overlegd met de commissie 

Onderwijs en Onderzoek van de RvT. Gesproken is over het 

ontwikkelen van een inhoudelijk kader voor besluitvorming over 

strategische samenwerkingen, rapportage cyclus O&O, reflectie op 

opleidingsaccreditaties en midterm Instellingstoets Kwaliteit. 

• Op 14 september heeft Nooren deelgenomen aan de vergadering 

van de agendacommissie van de Amsterdam Economic Board waar 

is gesproken over: werving nieuwe directeur, samenwerking 
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Board-ROM InWest, bouwstenen aanscherping koersdocument, 

vooruitblik naar boardstrategiedag en samenstelling board en 

network council. 

• Op 14 september was aanwezig bij de HvA HR Community: 

opening van het nieuwe studiejaar. Gesproken is over de HR 

opgaven die er dit jaar zijn waaronder het bevorderen van de 

mobiliteit binnen de organisatie, implementatie van de CAO, 

invoering van de functie van de teamleiders Onderwijs, het 

uitvoeren van het medewerkers ervaringsonderzoek en het 

terugdringen van het arbeidsverzuim. 

• Op 14 september heeft het CvB deelgenomen aan de CBO 

masterclass waar is gesproken over de positionering en 

profilering van de HvA. 

• Reuling meldt dat de HvA-toetsingscommissie voor de besteding 

van de NPO-AP middelen op14 september bijeen is geweest en 

heeft geconstateerd dat de plannen voor 2023 verregaand 

gerealiseerd zijn of worden, met uitzondering van de 

lerarenopleidingen waarvoor gelabeled budget beschikbaar blijft 

in 2024. Overige resterende middelen komen ten goede aan alle 

HvA-studenten dmv besteding bij de dienst Studentenzaken. 

Vanwege de goede voortgang van de plannen is de tussenmeting 

door bureau Berenschot omgezet in een eindgesprek. Dit gesprek 

heeft op 18 september plaatsgevonden. Hierna volgt in beginsel 

alleen nog schriftelijke rapportage. 

6 

 

 Incidenten 

 

6.1 

 

 Natuurramp Marokko 

Ondernomen acties: 

• Via international offices van de faculteiten is geïnventariseerd of 

er studenten en medewerkers in het getroffen gebied aanwezig 

zijn. 

• Er bleek één student van FBE in Marakkech te zitten, daar is 

contact mee geweest en ze is veilig. 

• Er is een bericht op de website geplaatst waarin steun wordt 

betuigd en hulp aangeboden. 

• De Rvt, CMR, CBO en BVO zijn geïnformeerd. 

6.2 

 

 Natuurramp Libië 

• Geen getroffen medewerkers/studenten van de HvA (zover op dit 

moment bekend). 
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6.3 

 

 Stroomstoring Kohnstammhuis 

Op dinsdag 12 september was een stroomstoring in het Kohnstammhuis. 

Het gebouw werd ontruimd en al het onderwijs werd voor de rest van de 

dag geannuleerd. Snel bleek het te gaan om een ontplofte electraleiding 

van Liander. In de loop van de dag waren alle problemen verholpen en de 

volgende dag kon het gebouw weer volledig open. 

 

7 

 

 Bestuurlijke overleggen 

 

7.1 

 

 Drievoorzittersoverleg HvA-UvA-VU d.d. 20 sep. 

Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda van het overleg. 

Gesproken wordt over het Najaarsdiner. Het college geeft aan dat 

afgesproken is dat Nooren het slotwoord verzorgd. Krivokuća neemt deze 

actie mee naar de collega’s die het Najaarsdiner voorbereiden. 

 

7.2 

 

 Governance en Remuneratiecommissie RvT d.d. 20 sep. 

Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda van het overleg. 

 

7.3 

 

 CBO d.d. 21 sep.  

Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda van het overleg. 

 

7.4 

 

 Onderwijs- en onderzoeksraad d.d. 25 sep. (nagezonden) 

Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda van het overleg. 

 

7.5 

 

 Raad van Toezicht d.d. 27 sep. 

Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda van het overleg.  

 

7.6 

 

 Agenda's periodieke overleggen 

Het College van Bestuur neemt kennis van de agenda van de periodieke 

overleggen en stelt voor ook een periodiek overleg met IXA te 

organiseren. (ACTIE)  

Verder wordt aan de agenda’s toegevoegd de onderwerpen Jaarplan en 

Begroting. Aan de agenda van het PO Studentzaken wordt verder het 

onderwerp Meerjarenperspectief toegevoegd. Bij het PO van de 

Bestuursstaf moet ook gesproken worden over PNID. 

 

8 

 

 Uitnodigingenlijst 

Het College van Bestuur neemt de uitnodigingenlijst door. 

 

 

9 

 

 Rondvraag 

Geen punten voor de rondvraag. 
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10 

 

 TKN 

 

10.1 

 

 TKN: timetable HvA 

 

10.2 

 

 Update PoP D&I 

 

10.3 

 

 Venture Center 

 

10.4 

 

 Wijziging Ratho regeling 

 

 


